
Adviesraad Duurzaam Gemeente Brunssum (ADB) 

Agenda 
Vergadering d.d. 4 november 2024 

17.30 uur – 19.30 uur 
Gemeentehuis Brunssum 

 

1. Opening 
a. Geen afmeldingen 

2. Mededelingen 
a. Vice-voorzitter verzorgt vandaag de notulen 
b. Vergoeding September is uitbetaald op 1-11-2024. Nog niet iedereen heeft deze 

ontvangen 
c. Beleidsmedewerker Duurzaamheid verzoekt dat zij alleen de agenda, verslag en 

notulen ontvangt. Geen andere documenten 
d. Voorzitter verzoekt iedereen om alle e-mails naar het algemene e-mailadres van 

de adviesraad te sturen. Graag geen berichten via kanalen zoals LinkedIn, 
instagram, etc.  

e. Foto moment. 10:25 aanwezig zijn onder de luifel bij de Brikke Oave 
 

3. Vaststellen notulen vorige vergadering 
a. Geen opmerkingen of aanmerkingen 

Break broodje – koffie → 17:52 wordt de vergadering hervat 

4. Ingekomen stukken 
a. - Voorstel bezoek Alsdorf Museum (korte mondelinge toelichting door voorzitter) 

i. Het bezoek wordt verder kortgesloten en in gang gezet door de 
wethouder.  

ii. Verwachting is dat het bezoek in het begin van 2025 plaats zal vinden.  
b.  - Congres Limburg Verduurzaamt (Roda-stadion, 29-11-24) (zie bijlage) (correctie 

op datum. Juiste datum is 29-11-2024) 
i. De kosten zijn voor de adviesraad.  

ii. Aanvullend aan het congres is er een wedstrijd van Roda JC. De kosten 
hiervoor worden niet door de adviesraad gedragen 

iii. De kosten van de aanmelding kunnen via de penningmeester worden 
gedeclareerd 

iv. Aanmeldingen per e-mail aan de adviesraad voor 11-11-2024 
v. Registratie gebeurt door de leden zelf, niet door de adviesraad.  

c.  -Presentatie Volentum  
i. Voorstel is dat dit eerst binnen de werkgroep jaarplan wordt besproken.  

ii. De adviesraad stemt in met het voorstel dat dit eerst door de werkgroep 
jaarplan wordt besproken en bekeken.  

d. - Stroomaanbod Tennet aan bedrijven 
i. Dit was ter info.  

ii. Er wordt afgesproken dat informatie ter kennisgeving wordt gedeeld. 
Persoonlijke meningen worden buiten beschouwing gelaten.  

iii. Secretariaat oriënteert zich nog op een manier voor het delen van de 
informatie. Agenderen volgende vergadering.  



e.  - Gebruik van Waterstof 
i. Op het Terca terrein is een kans om waterstof op te wekken.  

ii. Dit is een kans om bedrijven aan te trekken 
iii. Bij Minli in Landgraaf is al een waterstof tankstation 
iv. Eind 2025 komt er een besluit met betrekking tot een regionaal 

energiemaatschappij 
v. Werkgroep D werkt eea uit 

vi. De voorzitter zal contact leggen met Minli.  
vii. De adviesraad zal nog contact leggen met Beleidsmedewerker 

Duurzaamheid binnen de gemeente Brunssum.  
viii. Vice voorzitter zal onderzoeken of er informatie gegeven kan worden 

vanuit Essent met betrekking tot waterstof.  
f.  - Mail Beleidsmedewerker Duurzaamheid inzake procedure vervolg advies aan 

College  
i. wordt toegelicht en besproken bij agendapunt 6b 

 
5. A.  Rooster van aftreden en herbenoemen (zie bijlage)  

i. Het voorstel voor het rooster is akkoord 
ii. Beleidsmedewerker Duurzaamheid geeft aan dat in verband met het 

uitzetten van vacatures het goed is dat er 3 maanden voor het verstrijken 
van de herverkiezingsdatum wordt aangegeven of leden willen doorgaan.  
 

B. Verkiezing voorzitter na 6 maanden – conform eerder gemaakte afspraak. 
           ii.   De leden zijn voorstander van een continuering van de huidige voorzitter.  
 

6. Voorstellen vanuit 3-werkgroepen 
a. Werkgroep A, Netcongestie-eindpresentatie-  

i. Afstemming hoe dit als advies aangeboden wordt aan College B&W en 
gemeenteraad – nu tijdens vergadering voor bespreken aanpak - via 
ambtelijk overleg  

ii. De werkgroep zal dit vanuit de adviesraad presenteren aan de gemeente. 
iii. Beleidsmedewerker Duurzaamheid raadt aan om een aanbiedingsbrief te 

maken die aangeboden kan worden aan het College B&W. 
1. In de brief dient aangeven te worden wat het uitgangspunt is van 

het rapport 
2. Het voorstel is dat de werkgroep (met eventueel hulp van Diana) 

zich beraadt over de manier van aanbieden en het opstellen van 
een brief.  

3. Begin januari is het eerste concept van een aanbiedingsbrief 
klaar.  

 
b. Werkgroep B, Jaarplan- eerste bevindingen/opzet 

i. De werkgroep is in de week van 28 oktober bij elkaar gekomen 
ii. Het voorstel is om het onderwerp sluimerverbruik op de agenda te zetten 

iii. Kleine windmolens zijn lastig  
iv. De werkgroep verzoekt de raad om ideeën aan te dragen die verwerkt 

kunnen worden in het jaarplan.  



v. Secretaris geeft aan dat ze een template heeft gedeeld waarmee 
categorieën voor het jaarplan aangedragen kunnen worden. 

vi. Zonnecelfolie wordt niet meegenomen. Dit is niet interessant om te 
onderzoeken.  

vii. Het thema net congestie moet nog opgenomen worden in het jaarplan. 
viii. Beleidsmedewerker Duurzaamheid heeft nog suggesties qua 

onderwerpen waar de gemeente mee bezig is en wat eventueel 
interessant is voor de adviesraad 

ix. De voorzitter vraagt de werkgroep om een overzicht aan te bieden in het 
volgende overleg met alle onderwerpen. Dit mag een concept plan zijn. 

x. Alle leden kunnen in november voorstellen indienen voor het jaarplan. 
 

c. Werkgroep C, Waterstof.  
i. Werkgroep is samengesteld tijdens het overleg van 4-11-2024. Nadere 

uitwerking volgt. 
 

7. Voorstel Vergaderdata 2025   
a. De vergaderdata voor 2025 worden akkoord bevonden. 
b. De vergaderingen zijn openbaar en mogen door publiek worden bijgewoond.  
c. Beleidsmedewerker Duurzaamheid en secretaris gaan afstemmen hoe de 

datums en informatie omtrent de adviesraad gepresenteerd gaat worden richting 
het publiek.  

d. De vergaderdata worden op de website van de gemeente gepubliceerd.  
 

8. Rondvraag 
a. De voorzitter stelt voor om aansluitend aan het overleg van 2 december samen te 

gaan uiteten op kosten van de adviesraad.  
b. Gevraagd wordt naar bevindingen van de duurzaamheidsweek.  

i. De opkomst van de openingsavond en de gehele duurzaamheidsweek 
was gering.  

ii. De informatie die gegeven werd is wel positief ontvangen. 
c. De voorzitter sluit de vergadering om 19:31. 

 

4 november 2024 


